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友邦慈善基金恭賀大家獲得友邦獎學金!

作為學界精英中的精英，我們誠邀各位獲獎同學參加友邦慈善基金之旗艦

活動「青年領袖培訓獎勵計劃」。此計劃致力培訓優秀的大學生成為有社

會責任感的未來領袖，貫徹友邦慈善基金培育更健康和更具生產力的人才

資源，以推動社會及經濟發展的長遠承諾。計劃成立至今已踏入第23屆，

已有超過510位香港的大學生完成有關培訓。

而由今年起，我們將此計劃革新為各位友邦獎學金得主的專屬活動，大家

於大學在學期間可透過「青年領袖培訓獎勵計劃」的一系列活動擴闊視野、

培養領袖特質、認識職場技巧，更有機會於友邦香港實習等，為未來事業

發展作準備。

請各位把握機會，填妥附件之同意書，我們將為你提供更多活動資訊，

為你的大學生活加添色彩！

明日領袖 成就在您

Lead Now. Learn How!

羅凱婷@香港大學
Alexandra Law @HKU

計劃拓闊了我的眼界和社交圈子，鼓勵
我跳出舒適圈， 積極服務社會。

The programme has broadened my horizons 
and social circle, encouraging me to step out 
of my comfort zone and to serve the 
community.

前屆參與同學分享
Past Participant's Sharing

Congratulations on becoming an AIA Scholar!

As a member of the elite, you are cordially invited to participate in the Young Leaders 
Development Programme (YLDP), the flagship programme of AIA Foundation. YLDP 
aims to groom outstanding university students into socially responsible leaders of 
tomorrow. It represents AIA Foundation's long-term commitment to nurturing healthier, 
more productive future human capital to drive the social and economic development of 
our society.  YLDP is now in its 23rd year. It has trained more than 510 local university 
students over the years.  

From this year onwards, we are making YLDP an exclusive programme to AIA Scholars.  
The various activities under YLDP will help you broaden your horizons, develop 
leadership skills and career skills for your future pursuit. Internship opportunity at AIA 
Hong Kong may also be offered.   

So, grab this precious opportunity and sign the attached consent form. We will provide 
you with more details, and with YLDP, you are assured of an enriching life in university!

Exclusive to Recipients of AIA Scholarships
專為友邦獎學金獲獎學生而設

費用全免
Free of Charge

2018-2019 2020-2021

更多精彩活動內容及短片回顧!
More Event Highlights & Video Recaps!



成就自我 抱負侍人
A Hand to Lead   A Vision to Serve

YLDP
青年領袖培訓獎勵計劃致力培育優秀的大學生成為有社會責任感的未來領袖。

The Young Leaders Development Programme (YLDP) aims to develop outstanding 
university students into socially responsible leaders of tomorrow.

訓練營讓學生跳出舒適區，從體驗中學習，增強學生解決問題之技巧、
領導能力及逆境處理能力。
The camp aims to enhance students’ problem-solving and leadership skills, 
plus their ability to cope with challenges. This will be a new learning 
experience for students and they will be stretched out of their comfort zones.

與友邦管理層交流
Dialogue with AIA 
Management

友邦管理層分享管理及帶領公
司的經驗，讓同學對商業運作
有所了解。
AIA management will share their 
experiences of leading and 
managing a company. Students 
will be able to gain business 
insights from them.

歷奇領袖訓練營
Adventure and Leadership Camp

同學透過不同的學習活動認識自己，提升技能，為未來就業及人生
目標訂立方向。
These activities will allow students to gain an in-depth understanding of 
themselves and enhance their skills, helping them set clearer goals for 
their careers and lives.

 

全方位技能訓練
All-round Skills Training

友邦慈善基金會視乎情況，或會更改、延遲或取消計劃內任何活動或內容。
AIA Foundation might change, delay or cancel any aspect of the programme.

邀請星級嘉賓分享個人經歷，鼓勵同學積極面對人生的高低起伏。
A star speaker will share motivational tips with students to help them face
life’s ups and downs.

星級講座
Star Speaker Forum

海外交流
Overseas 
Exchange

師友計劃
Mentoring 
Programme

AIA 實習機會
AIA Internship 
Opportunity

工作影子計劃
Job
Shadowing

電郵 / Email: AIAF@aia.com

查詢Enquiry 

計劃中的活動例子：
Activities under Planning:


